

Amazing 中国
CHINA 中国

8D6N
黔进山蕴水画之地
贵州 / 兴义 / 安顺
GUIZHOU / XINGYI / ANSHUN

Singapore ✈ Guiyang

Tour Code: JCGY-2

 **Golden®**
Destinations



China
中国



全程无购物站

NO SHOPPING STOP



Jiaxiu Tower
甲秀楼



Wanfenglin
万峰林



Fenglin Buyi Scenic Area
峰林布依景区



Huangguoshu Waterfall
黄果树大瀑布

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Doupotang Waterfall
陡坡塘大瀑布



Getu River
格凸河



Wanfeng Lake
万峰湖



精简行程

第一天 新加坡 ✈ 贵阳 (机上用餐/午/-)

- ☑ 甲秀楼
- ☑ 青云市集
- ☑ 贵阳白宫

第二天 贵阳 🚌 (约4小时) 兴义 (早/午/晚)

- ☑ 贵州龙宫景区 (含游船+电瓶车+上行电梯)
- ☑ 坝陵河桥梁博物馆 (含上桥电梯)
- ☑ 坝陵河大桥

第三天 兴义 (早/午/晚)

- ☑ 喀斯特峰林 - 万峰林 (含电瓶车)
- ☑ 峰林布依景区 (含电瓶车)
- *享受篝火晚会 *非遗打铁花表演

第四天 兴义 🚌 (约3小时) 安顺 (早/午/-)

- ☑ 万峰湖 (含游船)
- ☑ 安顺古城

第五天 安顺 (早/午/晚)

- ☑ 黄果树大瀑布 (含环保车+单程扶梯)
- *陡坡塘瀑布

第六天 安顺 🚌 (约1.5小时) 贵阳 (早/午/晚)

- ☑ 格凸河风景区 (含电瓶车+游船)
- *欣赏蜘蛛人徒手攀岩表演

第七天 贵阳 ✈ 新加坡 (早/午/-)

- ☑ 青岩古镇
- ☑ 石雕艺术山谷 - 夜郎谷

第八天 抵达新加坡 (机上茶点)

观光景点:

安顺

- ◆ **黄果树大瀑布** - 中国最大、也是最具代表性的瀑布之一，高77.8米、宽101米，因其雄伟壮观和水势浩大而闻名，被誉为“中华第一瀑”。黄果树瀑布是黄果树瀑布群的核心景点，周边还有天星桥、水帘洞、陡坡塘等多个景点。游客不仅可以在多个观景平台欣赏不同角度的瀑布，还能走进瀑布背后的“水帘洞”，感受水声环绕、震撼心灵的自然奇观。
- ◆ **格凸河风景区** - 格凸河风景区以奇峰绝壁、地下暗河、溶洞群以及布依族风情而著称。景区内最著名的景观包括高达数百米的天星桥大穿洞、幽深的地下暗河系统、以及适合攀岩的垂直岩壁，这里也是国际户外攀岩圣地之一。河谷两岸植被茂密，布依族村落点缀其中，保留着浓郁的民族风情和原生态生活方式。无论是探秘地质奇观、挑战极限运动，还是体验民族文化，格凸河都是一处兼具自然与人文魅力的生态秘境。

贵阳

- ◆ **贵州龙宫景区** - 贵州龙宫景区是国家5A级旅游景区，以壮观的喀斯特溶洞群和地下暗河著称。景区内洞中有河、河中有洞，乘船而行，仿佛穿梭于“水上迷宫”，两岸钟乳石垂挂如帘，奇石嶙峋。其中最为壮观的龙门飞瀑自高崖倾泻而下，声势震撼。景区集溶洞、瀑布、峡谷、天坑于一体，地貌多样，景色奇绝，是探索自然奇观的理想之地。
- ◆ **甲秀楼** - 甲秀楼位于贵阳南明河畔，始建于明万历年间，因“文章甲天下，山水秀一楼”而得名。三层楼阁飞檐翘角，建于河中巨石之上，与浮玉桥相连，倒映水中，古朴雅致，是贵阳的历史地标与文化象征。

兴义

- ◆ **万峰林** - 万峰林总面积约200平方公里，海拔在1000米左右，是中国西南典型的喀斯特峰林地貌区。区内峰体密集，形态各异，千姿百态，被誉为“天下奇观”。群峰之间田园交织、村落错落，构成山水与人文和谐共生的画卷，景区完美融合自然地貌与乡村风貌。
- ◆ **万峰湖** - 万峰湖湖面面积达816平方公里，相当于2个洱海、76个西湖，被誉为“万峰之湖，西南之最，山水画卷”。湖区是兴义国家地质公园的重要组成部分，沿岸峰林、石林、溶洞、天坑与森林密布，地貌景观丰富多样，湖水与喀斯特地形交织成独特的水上峰林奇观。
- ◆ **峰林布依景区** - 布依族世居之地，保留着较为完整的传统村落格局。村寨依山就势，石墙灰瓦、吊脚楼构成典型的民族聚落形态。布依族人民在这里繁衍生息，至今仍保留刺绣、织布、木作等传统手工技艺，节庆礼仪与歌舞习俗也代代相传。景区内设有民族文化展示区，讲述布依族的历史脉络、生产生活与民间信仰。夜幕降临时可在夜晚漫步寨中，寨中灯火次第亮起，映照着山间小道与古老木楼，欣赏布依族传统歌舞，感受山寨夜色中的人文温度与文化魅力。



✓ 6早餐 / 7午餐 / 4晚餐

风味餐：

- ★ 黔菜风味
- ★ 安顺风味
- ★ 峡谷风味
- ★ 海鲜自助烧烤
- ★ 峰林风味
- ★ 状元猪蹄风味
- ★ 布依风味



酒店住宿 (6晚)

- ✓ 贵阳华美达安可酒店或同级 x2晚
- ✓ 兴义地标国际酒店或同级 x2晚
- ✓ 安顺东城酒店或同级 x2晚

自费项目：《多彩贵州风》歌舞表演 + 天龙屯堡【人民币500元/人】

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日、公众假期、天气状况、交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。



Yelang Valley
石雕艺术山谷 - 夜郎谷



Qingyan Ancient Town
青岩古镇



Qingyun Market
青云市集



SCHEDULE

D1 SINGAPORE ✈ GUIYANG (MOB/L/-)

- ✓ Jiaxiu Tower
- ✓ Qingyun Market
- ✓ Guiyang White House

D2 GUIYANG (EST. 4H) XINGYI (B/L/D)

- ✓ Longgong Scenic Area
(Including Boat Tour + Electric Shuttle + Uphill Elevator)
- ✓ Balinghe Bridge Museum
(Include Elevator)
- ✓ Balinghe Bridge

D3 XINGYI (B/L/D)

- ✓ Karst Peak Forest – Wanfenglin Scenic Area
(Include Buggy Ride)
- ✓ Fenglin Buyi Scenic Area
(Include Buggy Ride)
- *Bonfire Party
- *Intangible Cultural Heritage – Molten Iron Firework Show

D4 XINGYI (EST. 3H) ANSHUN (B/L/-)

- ✓ Wanfeng Lake (Boat Tour)
- ✓ Anshun Ancient Town

D5 ANSHUN (B/L/D)

- ✓ Huangguoshu Waterfall
(Include Buggy Ride+ Include 1 Way Escalator)
- *Doupotang Waterfall

D6 ANSHUN (EST. 1.5H) GUIYANG (B/L/D)

- ✓ Getu River Scenic Area
(Include Buggy Ride and Boat Tour)
- *Spiderman-style Free Climbing Show

D7 GUIYANG ✈ SINGAPORE (B/L/-)

- ✓ Qingyan Ancient Town
- ✓ Yelang Valley

D8 ARRIVE SINGAPORE (Refreshment on Board)

TOURIST ATTRACTIONS:

ANSHUN

- ◆ **Huangguoshu Waterfall** - One of China's largest and most iconic waterfalls, standing 77.8 meters high and 101 meters wide. Known as the "No.1 Waterfall in China," it is famed for its powerful flow and majestic beauty. As the centerpiece of the Huangguoshu Waterfall Cluster, it is surrounded by attractions such as Tianxing Bridge, Water-Curtain Cave, and Doupotang. Visitors can admire the waterfall from multiple viewing platforms and even walk behind it through the Water-Curtain Cave—an awe-inspiring experience surrounded by roaring water.
- ◆ **Getu River Scenic Area** - Getu River Scenic Area is famous for its towering cliffs, underground rivers, cave systems, and the rich culture of the Bouyei ethnic group. Highlights include the massive Tianxing Bridge natural arch, deep karst river systems, and sheer rock walls that make it a world-class destination for outdoor rock climbing. Lush vegetation lines both sides of the gorge, with scattered Buyi villages preserving their traditional lifestyle and cultural charm. Getu River offers a unique blend of natural beauty and cultural depth whether in exploring geological wonders, seeking adventure, or experiencing local heritage.

GUIYANG

- ◆ **Longgong Scenic Area** - Longgong (Dragon Palace) Scenic Area in Guizhou is a national 5A site known for its karst caves and underground rivers. Visitors ride boats through a maze of water-filled caves with hanging stalactites and striking rock formations. The highlight is the Dragon Gate Waterfall, thundering down from towering cliffs in a breathtaking display. With caves, rivers, gorges, and sinkholes, Longgong is a stunning showcase of karst geology and natural beauty.
- ◆ **Jiaxiu Tower** - Jiaxiu Tower was built during the Ming Dynasty, sits on a giant rock in the Nanming River in Guiyang. Named for the phrase "First in literary excellence, graced by scenic beauty," the three-story tower features elegant, curved eaves and is linked to the shore by Fuyou Bridge. Reflected in the river, it stands as a symbol of Guiyang's history and culture.

XINGYI

- ◆ **Wanfenglin** - Wanfenglin covering about 200 square kilometers at an elevation of around 1,000 meters, is a classic karst peak forest in southwest China. It is praised as a world wonder, with countless peaks of varied shapes densely packed together. Between the peaks lie patchwork fields and scattered villages, forming a picturesque landscape where nature and rural life coexist in harmony.
- ◆ **Wanfeng Lake** - Wanfeng Lake spans 816 square kilometers—twice the size of Erhai and 76 times that of West Lake—and is praised as the "Lake of Ten Thousand Peaks" and the most scenic lake in Southwest China. As part of the Xingyi National Geopark, the lake is surrounded by dense karst landscapes, including peak forests, stone forests, caves, sinkholes, and lush woodlands. Its waters weave through dramatic terrain, creating a unique lake-and-peak wonder.
- ◆ **Fenglin Buyi Scenic Area** - Home to the Buyi ethnic group, this mountain village preserves a well-kept traditional layout. Built along the slopes, it features stone walls, grey-tiled roofs, and stilted wooden houses—showcasing classic Buyi architecture. Locals still practice traditional crafts such as embroidery, weaving, and woodworking, while festivals, rituals, and folk songs are passed down through generations. A cultural exhibition area within the scenic zone highlights the Buyi people's history, daily life, and beliefs. At night, lanterns light up the winding village paths and ancient wooden homes, creating a warm, inviting atmosphere. Visitors can immerse themselves in traditional Buyi music and dance beneath the mountain skies.



✓ 6 Breakfast / 7 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Qian Cuisine
- ★ Canyon Cuisine
- ★ Fenglin Cuisine
- ★ Buyi Ethnic Cuisine
- ★ Anshun Cuisine
- ★ Seafood Bbq Buffet
- ★ Pork Knuckle Cuisine



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Guiyang Ramada Encore Hotel or Similar Class x2 Nights
- ✓ Xinyi Dibiao International Hotel or Similar Class x2 Nights
- ✓ Anshun Dongcheng Hotel or Similar Class x2 Nights

Optional Tour : Colorful Guizhou Song And Dance Show + Tianlong Tunbao [RMB 500/PAX]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

• 贵州 GUIZHOU •



货币 Currency 	中国元 人民币 Chinese Yuan Renminbi - CNY - RMB - CNY - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 元 = 马币 6.50 10 CNY = MYR 6.50 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code 	中国 : +86 China : +86
电压 Voltage 	电压 - 220伏特 Voltage - 220 V	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different 	中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差 China - No time different with Malaysia	行李托运 Luggage Allowance 	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过23公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 23 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.
气候 Weather 	☐ 春季 Spring 3月 - 5月 Mar to May 5°C ~ 11°C ☐ 夏季 Summer 6月 - 8月 Jun to Aug 16°C ~ 24°C ☐ 秋季 Autumn 9月 - 11月 Sep to Nov 20°C ~ 27°C ☐ 冬季 Winter 12月 - 2月 Dec to Feb 1°C ~ 8°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*		
飞机型号 Aircraft Type 	 A320		

Departure Date:		Flight :	
出发日期:		航班行程:	
Tour Fare:		Airport Tax & Fuel Surcharge:	
团费:		机场税及燃油附加费:	
Tipping:		Agent Collection Fee:	
小费:		旅行社代收费:	
Visa:		Travel Insurance:	
签证:		旅行保险:	
		TOTAL :	
		总数:	

GD Partner:

